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Kallade - (roll i mötet)   Närvaro 

 

Alexandra Bonde - (justerare)  Närvarande 

Carl Spets    Närvarande 

Sophia Aleman - (ordförande)  Närvarande 

Stella Enger    Närvarande 

SUS Studentombud   Närvarande 

Victor Nåhls - (sekreterare)  Närvarande 

 

Carolina Vogel   Anmäld frånvaro 

Leopold Rengård   Anmäld frånvaro 

Nima Nikaein   Anmäld frånvaro 
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1. Mötets öppnande 

Sophia Aleman förklarande mötet öppnat kl. 17:08. 
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2. Mötesformalia 

a. Upprättande av närvarolista 1 

Röstlängd: 6 av 9 

Mötet konstaterades beslutsmässigt. 

 

b. Val av mötesordförande 

Sophia Aleman föreslog 

- Att välja Sophia Aleman till mötets ordförande. 

Mötet beslutade 

- Att välja Sophia Aleman till mötets ordförande. 

 

c. Val av sekreterare 

Sophia Aleman föreslog 

- Att välja Victor Nåhls till mötets sekreterare. 

Mötet beslutade 

- Att välja Victor Nåhls till mötets sekreterare. 

 

d. Val av justerare 

Sophia Aleman föreslog 

- Att välja Alexandra till mötets justerare. 

Mötet beslutade 

- Att välja Alexandra till mötets justerare. 

 
e. Anmälan av tillägg i dagordningen 

 
1 Mötet skall anses beslutmässigt vid närvaro av minst fem (5) röstberättigade, exklusive studentombud (19 och 
21 §§ Stadgar för Juridiska Linjerådet). 



RM 2023:7 P 

5 (16) 

Victor föreslog 

- Att göra följande tillägg i dagordningen: 

- Punkt 6.c - Diskussion om undervisningstimmar. 

- Punkt 6.d - Granskningsgrupp. 

 

f. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Mötets ordförande föreslog 

- Att godkänna protokollet från föregående möte. 

Mötet beslutade 

- Att godkänna protokollet från föregående möte. 

 

g. Godkännande av dagordning 2 

Mötets ordförande föreslog 

- Att godkänna dagordningen med följande redigeringar: 

- Tillägg angivet under punkt 2.e. 

Mötet beslutade 

- Att godkänna dagordningen med ovan föreslagna redigeringar. 

  

 
2 Diverse punkter har anpassats och/eller korrigerats. 
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3. Information från kåren 

Mötet fick veta 

- Att kåren reagerat på att SU enbart ser gränsen på 15 dagar gällande rättning 

som en ”rekommendation”. 

- Att det nya systemet SUS Admin har lanserats, samt att det kommer ske en 

utbildning kring hur systemet fungerar. Utbildningen kommer att erbjudas vid 

fyra separata tillfällen. 
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4. Information från ledamöter 

a. Fakultetsnämnden 

Reduceringarna av undervisningstimmar diskuterades. 

 

b. Utbildningsutskottet 

Reduceringarna av undervisningstimmar diskuterades åter. 

 

c. Lärarförslagsnämnden 

Stella berättade om de anställningar som gjorts. 

 

d. Arbetsmarknadsrådet 

Punkten lämnas utan yttrande. 

 

e. Institutionsstyrelsen 

Mötet fick veta att styrelsen kommer ha ett möte i närtid. 

 

f. Kassören informerar 

Carl berättade att han önskar ansöka om verksamhetsbidrag till Linjerådet. 

 

Carl föreslog 

- Att Carl ska ansöka om verksamhetsbidrag till Linjerådet. 

Mötet beslutade 

- Att Carl ska ansöka om verksamhetsbidrag till Linjerådet. 

 

g. JURO 
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Mötet informerades om att nästa möte med JURO kommer ske i Uppsala den 

14 oktober. 

 

h. Stiftelsen för Juridisk Fakultetslitteratur 

Punkten lämnades utan yttrande. 

 

i. Jämlikhets- och studerandeskyddsombud 

Punkten lämnades utan yttrande. 

 

j. Centrala studeranderådet 

Punkten lämnades utan yttrande. 

 

k. Övriga arbetsgrupper och nätverk 

i ) Arbetsgruppen för Juridiska institutionens miljörepresentanter 

Punkten lämnades utan yttrande. 

 

ii ) Budgetberedningen 

Punkten lämnades utan yttrande. 

 

iii ) Gruppen för överseende av hjälpmedel vid tentamen 

Punkten lämnades utan yttrande. 

 

iv ) Terminsansvariga 

Punkten lämnades utan yttrande. 
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5. Uppföljning 

a. Nr. 18-19 

Punkten är under fortsatt arbete. 

 

b. Nr. 22 

Punkten är under fortsatt arbete. 

 

c. Nr. 23 

Sophia kommer att skicka mejl angående punkten i syfte att få svar på dess 

fråga. 

 

d. Nr. 25 

Punkten är under fortsatt arbete. 

 

e. Nr. 27 

Punkten bordlades. 

 

f. Nr. 30 

Punkten är under fortsatt arbete. 

 

g. Nr. 31 

Punkten avskrevs. 

 

Sophia föreslog 
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- Att Sophia och Leopold inför Linjerådets kickout skall ansöka om 

projektbidrag och därefter bjuda in till den via lämpligt medie. 

Mötet beslutade 

- Att Sophia och Leopold inför Linjerådets kickout skall ansöka om 

projektbidrag och därefter bjuda in till den via lämpligt medie. 

 

h. Nr. 34 

Punkten konstaterades slutförd. 

 

i. Nr. 35 

Punkten avskrevs. 

 

j. Nr. 37 

Punkten konstaterades slutförd. 
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6. Besluts- och diskussionspunkter 

a. Information / uppdatering kring studentärenden 

- Sophia redogjorde för tidigare studentärenden. 

- Mötet diskuterade den tilltänkta informationsföreläsning för JIK:arna 

som Linjerådet planerar att deltaga på. 

 

Sophia föreslog 

- Att Sophia, Stella, Alexandra, Victor ska representera Linjerådet under 

en av JIK:ens föreläsningar. 

Mötet beslutade 

- Att Sophia, Stella, Alexandra, Victor ska representera Linjerådet under 

en av JIK:ens föreläsningar. 

 

b. Diskussion om planer denna termin – vad vill vi göra? 

Mötet konstaterade 

- Att Linjerådet vill ha en gemensam aktivitet tillsammans. 

- Att Carl sammankallar till aktiviteten. 

 

 

Mötet hade paus mellan 17:48 och 18:03. 

 

 

c. Diskussion om undervisningstimmar 

- Sophia redogjorde för punkten. 

- Mötet förde en diskussion om vad som framfördes. 
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- Linjerådets förslag på åtgärder har vidarebefordrats. 

 

d. Granskningsgrupp 

Sophia föreslog 

- Att utse Victor till Linjerådets representant i granskningsgruppen. 

Mötet beslutade 

- Att utse Victor till Linjerådets representant i granskningsgruppen. 
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7. Övriga ärenden 

Punkten lämnades utan yttrande. 
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8. Nästa mötestillfälle 

Sophia Aleman informerade om att nästa möte sker på tisdag den 3 oktober, kl. 17:00 

- 20:00. 
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9. Mötets avslutande 

Mötets ordförande förklarade mötet avslutat kl. 18:54. 

 

 

 

 

 

Victor Nåhls    Alexandra Bonde 
SEKRETERARE   JUSTERARE 
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Beslutspunkter - sammanfattning 

Nr Punkt Beslut 

38 4.f Att Carl ska ansöka om verksamhetsbidrag till Linjerådet. 

39 5.g Att Sophia och Leopold inför Linjerådets kickout skall ansöka om 

projektbidrag och därefter bjuda in till den via lämpligt medie. 

40 6.a Att Sophia, Stella, Alexandra, Victor ska representera Linjerådet 

under en av JIK:ens föreläsningar. 

46 6.d Att utse Victor till Linjerådets representant i granskningsgruppen. 

 


